

Mr. Harrison said it would be unfair to interfere with the rights of people who had no intimation that anything like double liability would be introduced.

Hon. Mr. McDougall objected to investing a Government officer with the power of winding up the Bank, for it would have the effect of bringing the Government into disrepute. He was of opinion that it would be better to allow them to sell everything that could be sold and wind up as speedily as possible.

Mr. Ferguson spoke in favour of the measure.

Hon. Sir Francis Hincks said it was not the intention of the Government to appoint any one to wind up the Bank. The supervision of the Government would be exercised without expense; but he did not say it would be possible to wind up the estate without employing some professional assistance.

Hon. Mr. Holton thought that so far as the Government was concerned, the double liability clause had been equitably abandoned as far as regarded the shareholders.

After some discussion, the Bill was read a second time and ordered to be referred to a Committee of the Whole House on Monday.

COLLECTION OF REVENUE

Hon. Mr. Morris moved the second reading of a Bill intituled: "An Act to explain and amend the Act respecting the collection and management of the Revenue, the auditing of the Public Accounts, and the liability of Public Accountants".

Carried, and ordered to be referred to Committee of the Whole on Monday.

FERRIES BILL

A message was read from the Senate, transmitting the Bill intituled: "An Act respecting Ferries" with amendments.

The Bill, as amended, was read a first time.

It now being 6 o'clock the House rose.

After recess,

THIRD READINGS

The following Bills were read a second time, passed through Committee, and read a third time:

"An Act to amend and extend the Act to provide means for improving the Harbours and

M. Harrison trouve injuste de léser ainsi les droits des gens qui ignorent que la double responsabilité fera partie de la nouvelle loi.

L'honorable M. McDougall s'oppose à ce qu'on charge un agent du Gouvernement de la liquidation des affaires de la Banque, car cela jetterait le discrédit sur le Gouvernement. Il estime qu'il vaudrait mieux leur permettre de tout liquider dans la mesure du possible et dans le plus bref délai.

M. Ferguson appuie cette proposition.

L'honorable sir Francis Hincks affirme que le Gouvernement n'a pas l'intention de nommer qui que ce soit pour liquider les affaires de la Banque. Le Gouvernement en assumera l'entière responsabilité sans ménager ses efforts; mais il n'ose prétendre mener à bien cette tâche sans l'aide d'un conseiller professionnel.

L'honorable M. Holton estime qu'en ce qui touche le Gouvernement, la clause de la double responsabilité visant les actionnaires n'a plus sa raison d'être.

Après discussion, le projet de loi est lu une deuxième fois et renvoyé à un Comité plénier, lundi.

PERCEPTION DU REVENU

L'honorable M. Morris propose la deuxième lecture d'un projet de loi intitulé: «Acte pour expliquer et amender l'Acte concernant la perception et l'administration du revenu, l'audition des comptes publics et la responsabilité des comptables publics».

La motion est adoptée, il est ordonné de la renvoyer au Comité plénier, lundi.

PROJET DE LOI SUR LES PASSAGES D'EAU

Un message lu par le Sénat transmet le projet de loi intitulé: «Acte concernant les passages d'eau», ainsi que les amendements.

Le projet de loi amendé est lu pour la première fois.

Il est 6 heures, et la séance est levée.

A la reprise de la séance,

TROISIÈME LECTURE

Les projets de loi suivants subissent une deuxième lecture; le Comité les approuve et ils subissent la troisième lecture:

«Acte pour amender et étendre l'Acte établissant des dispositions pour l'amélioration des